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Protokół  Nr  XXI/2012 
z  sesji  Rady  Gminy  Sienno 

odbytej  w  dniu  21  września  2012  roku 
 
                                    Sesja  odbyła  się  w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Gminy  Sienno  w  godzinach  
9.00 – 12.30 .  Obradom przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy Antoni  Ćwikliński . 
Protokołował  inspektor  UG  Barbara  Capała . 
 
W  sesji  wzięli udział : 
1.Radnych  Rady  Gminy                                                                         -  15 
2.Wójt  Gminy                                                                                           -  Stanisław  Pora 
3.Zastępca  Wójta  Gminy                                                                       -  Alicja  Zimak 
4.Sekretarz  Gminy                                                                                   -  Piotr  Dąbrowski 
5.Skarbnik  Gminy                                                                                    -  Jolanta  Karolik 
6.Członek  Zarządu  Rady  Powiatu  w Lipsku                                      -  Lucyna  Gaik 
7.Radny  Rady  Powiatu w  Lipsku                                                         -  Paweł  Niedziela 
8.Dyrektor  NZOZ  „MEDICUS”  w  Siennie                                          -  Marianna Śmietanko-Kmieć 
9.Kierownik  ZUK  w  Siennie                                                                 -  Bohdan  Przydatek 
10.Sołtysi  sołectw  Gminy  Sienno                                                       -  17 osób 
 
Porządek  obrad :     
1.Otwarcie  obrad .   
2.Przyjęcie  protokołu  Nr XX/2012  z  sesji  odbytej  w  dniu  26  czerwca  2012  roku . 
3.Sprawozdanie  z  pracy  Wójta  Gminy .  
4.Informacja Wójta Gminy o przebiegu wykonania budżetu Gminy  Sienno w I półroczu 2012 roku . 
5.Informacja  na  temat  funkcjonowania  opieki zdrowotnej na terenie  gminy . 
6.Informacja  na  temat  funkcjonowania  ZUK  w Siennie  w 2011  roku . 
7.Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  na  wyprzedzające  finansowanie  operacji   
    realizowanej  z  udziałem  Europejskiego  Funduszu  Rolnego  na  rzecz  Rozwoju  Obszarów 
    Wiejskich w  latach 2007-2013 . 
8.Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  lipskiemu  na  zakup 
   specjalistycznego  sprzętu  diagnostycznego . 
9.Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w Uchwale  Budżetowej  na  rok  2012 . 
10.Przyjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  w  Wieloletniej Prognozie Finansowej na  lata 2012-2020 . 
11.Przyjęcie  uchwały  w  sprawie  stałych  obwodów  głosowania  w  Gminie  Sienno . 
12.Przyjęcie  uchwały  w  sprawie wyrażenia  zgody na wydzierżawienie  nieruchomości  gruntowej . 
13.Sprawozdanie  z  pracy  Rady  Gminy  i  komisji  problemowych  w  I  półroczu  2012 roku . 
14.Interpelacje i  wnioski . 

 
Przebieg obrad: 

Ad.1.Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy  Antoni  Ćwikliński .  Powitał radnych , 
zaproszonych gości , sołtysów oraz pracowników administracji obecnych na sali obrad . Po 
sprawdzeniu podpisów na liście obecności stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych 
uchwał .  Nieobecny był  radny  Adam  Heba . 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Antoni  Ćwikliński  podziękował Zarządowi  OSP  w  Aleksandrowie  
Dużym  za  zorganizowanie  imprezy  jubileuszowej jednostki .  Zaapelował  do radnych   
o przeznaczenie  części  diety  za  udział  w  dzisiejszej  sesji  na  ufundowanie  sztandaru  dla  
jednostki .  Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  poinformował ,  iż  Wójt  Gminy  przedłożył  
projekt  uchwały  w  sprawie   udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Lipskiemu  na  zakup  
specjalistycznego  sprzętu  diagnostycznego  wnosząc  o  jej  przyjęcie .  Poprosił  Wójta  Gminy   
o  uzasadnienie  wniosku. 
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Wójt  Gminy  Stanisław  Pora  uzasadnił  wniosek . 
Uwag ani  pytań  nie  zgłoszono . 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Antoni  Ćwikliński  zaproponował , aby  przyjęcie  tej  uchwały  
wprowadzić  w pkt. 8  przesuwając  dalsze  punkty  o  jedną  pozycję .  Przewodniczący  Rady  Gminy  
zarządził  głosowanie  nad  wnioskiem  Wójta . 
Rada  przyjęła  wniosek  w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie ,  14  głosami  za ,  na  ustawowy  
skład  15  radnych . 
Nie  zgłoszono  uwag  ani  innych  wniosków  do  porządku  obrad . 
Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  porządek obrad  i  zarządził  głosowanie  nad  jego  
przyjęciem . 
Rada  zatwierdziła  porządek  obrad  w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie ,  14  głosami  za ,  na  
ustawowy  skład  15  radnych . 
 
Ad.2.Radni  nie  zgłosili  uwag  do  protokołu  Nr XX/2012 z  sesji  odbytej  w  dniu  26  czerwca 2012 
roku . 
Przewodniczący  Rady Gminy  Antoni  Ćwikliński zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem protokołu . 
Rada  przyjęła  protokół  Nr XX/2012  w  głosowaniu jawnym ,  jednogłośnie ,  14  głosami  za ,  na  
ustawowy  skład  15 radnych . 
 
Ad.3.Wójt  Gminy  przedstawił  sprawozdanie ze  swojej  pracy w okresie między sesjami  
informując  o  następujących  sprawach : 
-wydano  dwanaście  zarządzeń ; 
-skierowano do  Rady  Gminy  sześć  projektów  uchwał ; 
-wymieniono  okna  w  budynku  ZS  w Jaworze  Soleckim ; 
-wykonano ogrodzenie  boiska  w  Siennie – trwa  odbiór ; 
-przyjęto  243  zgłoszenia  szkód  spowodowanych  przez  wichury .  Komisja  powołana  przez  
Wojewodę  dokonała  wyceny  strat  i  sporządziła  protokoły , które  zostały  przekazane  do  
Wojewody ; 
-wypłacono  zasiłki  na kwotę 79.600 zł dla  dziewięciu  osób ,  u  których  wichura  uszkodziła  
budynki  mieszkalne  ; 
-umorzone  zostały  częściowo  dwie  preferencyjne  pożyczki  zaciągnięte  w  WFOŚiGW . 
Nie  zgłoszono  pytań  ani  uwag do  przedstawionego  sprawozdania . 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Antoni  Ćwikliński  udzielił  głosu  Prezesowi Zarządu  OSP   
z  Aleksandrowa  Dużego . 
Pan  Sławomir  Kiełbasa  zwrócił  się  z  prośbą  o  wsparcie  finansowe  dla  jednostki  OSP   
w  Aleksandrowie  Dużym  na  zakup  sztandaru  dla jednostki . 
 
Ad.4.Wójt  Gminy  Sienno  Stanisław  Pora  omówił  dane  dotyczące  realizacji  budżetu   
w  I  półroczu  2012  roku . 
Pytań  nie  zgłoszono . 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Antoni  Ćwikliński poprosił  o  odczytanie  opinii  R.I.O . 
Skarbnik  Gminy  Jolanta  Karolik  odczytała  Uchwałę  nr  Ra.301.2012  Składu Orzekającego  
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Warszawie  z  dnia  31  sierpnia  2012  roku  w  sprawie  opinii  
o  przedłożonej przez  Wójta  Gminy  Sienno  informacji  o  przebiegu  wykonania  budżetu  za  
 I  półrocze  roku  2012 ,  kształtowaniu  się  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej ,  a  także   
o  przebiegu  realizacji  planów  finansowych  instytucji  kultury . 
Pytań  nie  zgłoszono . 
Komisje  problemowe  odniosły  się  do  wykonania  budżetu  w  I  półroczu  2012  roku . 
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  Paweł  Pastuszka poinformował ,  iż  Komisja  nie  wniosła  
zastrzeżeń  do  realizacji  budżetu  w I  półroczu  2012  roku  i  zaopiniowała  pozytywnie  informację  
Wójta  Gminy .  Pogratulował  Zastępcy  Wójta  Pani  Alicji  Zimak  umiejętności  radzenia  sobie   
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z  różnymi  problemami  w  związku  z  pełnioną  funkcją . 
Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Adam  Mazur  poinformował ,  
iż  po  przeanalizowaniu  przedstawionej  przez  Wójta  Gminy  informacji  i  wysłuchaniu  wyjaśnień  
Skarbnik  Gminy  komisja  nie  wnosi  zastrzeżeń  do  realizacji  budżetu  w I  półroczu  2012  roku . 
Przewodniczący  Komisji  Oświaty  Kultury  i  Zdrowia  Krzysztof  Sieczka  poinformował ,  iż  komisja  
nie  wnosi  zastrzeżeń  do  realizacji  budżetu  w I  półroczu  2012  roku . 
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Zbigniew  Tuzinek  poinformował ,  iż  komisja  zajmowała  się  
tematem  realizacji  budżetu  gminy  w I  półroczu  2012  roku  i  nie  wnosi  zastrzeżeń  do  
przedstawionej  informacji  . 
Przewodniczący  Rady  Gminy  zamknął  ten  punkt  obrad . 
 
Ad.5.Przewodniczący  Rady Gminy Antoni Ćwikliński  udzielił  głosu  przedstawicielowi  służby  
zdrowia . 
Dyrektor  NZOZ  „Medicus”  w  Siennie  Pani  Marianna  Śmietanko-Kmieć  zreferowała  
przedstawioną  radnym  na  piśmie  informację  o  funkcjonowaniu  NZOZ  w  Siennie . 
Pytań  nie  zgłoszono . 
Radny  Adam  Mazur  zapytał ,  jak  należy rozumieć  wypowiedź ,  że  jeszcze  działa  ośrodek  
zdrowia  w  Osówce .  Podkreślił , że  nie  wyobraża  sobie  braku  ośrodka  zdrowia  w  Osówce ,  
społeczeństwo  jest  zadowolone z  funkcjonowania  ośrodka  zdrowia ,  jest  on  bardzo  potrzebny . 
Dyrektor  NZOZ  „Medicus”  Pani  Marianna  Śmietanko-Kmieć  zapewniła ,  że  „Medicus”  nie  
rezygnuje  z  prowadzenia  ośrodka  zdrowia  w  Osówce .  W  związku  z  planowanym  remontem  
budynku  zostanie  przeniesiony  na  rok  do  ośrodka  zdrowia  w  Siennie .  Lekarze  będą  
przyjmować  w  określonych  godzinach  i  dniach  tylko  pacjentów  z  Osówki . 
Przewodniczący  Komisji  Oświaty  Kultury  i  Zdrowia  Krzysztof  Sieczka  poinformował ,  iż  komisja  
zaopiniowała  pozytywnie  funkcjonowanie  podstawowej opieki  zdrowotnej  na terenie  gminy . 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Antoni  Ćwikliński  podziękował  lekarzom  za  dotychczasową  dobrą  
pracę .  Przypomniał   o  zgłaszanej  przez  siebie  propozycji  utworzenia  stacji  pogotowia przy  
NZOZ .  Wyraził  nadzieję ,  że  o  ile  powstaną  elektrownie  wiatrowe  i  będą  dochody ,  to  może  
uda  się  wspólnie  z  gminą  Rzeczniów  utrzymać  jedną  karetkę  dla  obu  gmin . 
Radny  Adam  Heba  przybył  na  sesję . 
Wójt  Gminy  Stanisław  Pora  podziękował  służbie  zdrowia  za  dobrą  pracę . 
Przewodniczący  Rady  Gminy  zamknął  punkt  obrad  dotyczący   funkcjonowania  opieki  
zdrowotnej  na terenie  gminy . 
 
Ad.6.Kierownik  ZUK  w  Siennie  Bohdan  Przydatek  zreferował  informację  dotyczącą  
funkcjonowania  zakładu (pisemna  informacja  w  załączeniu  do  protokołu) . Omówił  
poszczególne  kierunki  działalności  zakładu .  Podziękował  wszystkim  instytucjom  za  
dotychczasową  współpracę . 
Sołtys  wsi  Sienno  zapytał ,  czy  w  związku  z panującą  suszą  nie  ma  obawy ,  że  zabraknie  
wody . 
Kierownik  ZUK  Bohdan  Przydatek  odpowiedział ,  iż  nie  ma  zagrożenia .  Poziom  wody  jest  
stale  monitorowany i  z ostatniego  pomiaru  wynika ,  że  nie  opada ,  a  nawet  podniósł  się   
o  półtora  metra . 
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  Paweł  Pastuszka  poinformował , iż  komisja  bardzo  
pozytywnie  postrzega  pracę  ZUK .  Zasugerował  nagrodzenie  kierownika  i  poprosił  Wójta  
Gminy  o  uwzględnienie  tej  sugestii .  Następnie  wypowiedział  się  w  sprawie  remontów  dróg  
gminnych  szlaką .  Pochwalił , że  jest  to  bardzo  dobra  metoda .  Drogi  są  wysypywane  szlaką , 
 a  następnie  wałowane  i  gdyby  to  jeszcze  spryskać  powierzchniowo - byłoby  bardzo  trwałe . 
Radny  Andrzej  Małaczek  ponowił  wniosek  o  remont  dróg  zniszczonych  przez  firmę  
wykonującą  odwierty  w  rejonie  Kadłubka .  Odnośnie  remontów  szlaką  wypowiedział  się ,  że  
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w  jego  rejon  zostało  wywiezione trochę  za  mało  szlaki  .  Należałoby  to  wyrównać  ,  bo  woda  
gromadzi  się  w  kałuże  i  pojazdy  chcące  je  wyminąć  przejeżdżają  po  uprawach . 
Kierownik  ZUK  Bohdan Przydatek  zwrócił  uwagę ,  ze  nie  wszystkie  drogi  biegną  w swoich  
granicach  i  trzeba  byłoby  je  wytyczyć ,  zanim  zacznie  się  remontować . 
Wójt  Gminy  Stanisław  Pora  wskazał , że  drogę  w  Kadłubku  na pewno  należy  wytyczyć . 
Radny  Wojciech  Kaczorowski  zgłosił  konieczność  remontu  ulicy  Partyzantów  w  Siennie  
w  imieniu  swoim  i  radnego  Tadeusza  Zagożdżona ,  który  sygnalizował  już  tę  sprawę  
niejednokrotnie . 
Radny  Rady  Powiatu  Lipskiego  Paweł  Niedziela  podziękował kierownikowi  ZUK  za  sprawny  
dowóz  dzieci  do  szkoły  oraz  dobre i  szybkie ,  bo  w  przeciągu  dwóch  dni wykonanie placu  
manewrowego  dla  autobusów przy  szkole  w  Jaworze  Soleckim . 
Radny  Krzysztof  Sieczka  podziękował  Wójtowi  za  obiekt  sportowo-rekreacyjny ,   kierownikowi  
ZUK  za  nadzór  i  utrzymanie  płyty  boiska . 
Nie  zgłoszono  innych  pytań  ani  głosów  w  dyskusji . 
Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Adam  Mazur  poinformował ,  
iż  komisja  pozytywnie  opiniuje  pracę  Zakładu  Usług  Komunalnych w  Siennie . 
Kierownik  ZUK  Bohdan Przydatek  podkreślił , iż  dobra  realizacja  to  także zasługa pracowników , 
którzy  starają  się  wykonywać swoje  zadania  z  zaangażowaniem . 
Przewodniczący  Rady Gminy  Antonii Ćwikliński  podziękował  kierownikowi  ZUK  za  dobrą  pracę ,  
a  następnie zamknął  ten punkt obrad . 
 
Ad.7.Wójt  Gminy  Stanisław  Pora  udzielił  wyjaśnień  do  projektu  uchwały  w  sprawie  
zaciągnięcia  kredytu  na  wyprzedzające  finansowanie  operacji  realizowanej  z  udziałem  
Europejskiego  Funduszu  Rolnego  na  rzecz  Rozwoju  Obszarów Wiejskich w  latach 2007-2013 .  
Poinformował ,  iż  przyznana  gminie  dotacja  do  budowy  ośrodka  sportowo-rekreacyjnego  
zostanie  przekazana  w  przyszłym  roku  i  aby  móc  zapłacić  wykonawcy ,  gmina  musi  zaciągnąć  
kredyt  na  brakującą  kwotę  równą  przyznanej  dotacji . 
Uwag  ani  pytań  nie  zgłoszono . 
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  Paweł  Pastuszka poinformował ,  iż  Komisja  zaopiniowała  
pozytywnie projekt  uchwały . 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Antoni  Ćwikliński  zarządził  głosowanie  nad   przyjęciem  uchwały. 
Rada  przyjęła  uchwałę  Nr XXI/94/2012  w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie ,  15  głosami  za ,  
na  ustawowy  skład  15  radnych . 
 
Ad.8.Wójt  Gminy  Stanisław  Pora  udzielił  wyjaśnień  do  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  
pomocy  finansowej  Powiatowi  Lipskiemu  na  zakup  specjalistycznego  sprzętu  diagnostycznego .  
Proponuje  się  przeznaczyć  5.000 zł  na  dofinansowanie  zakupu  mammografu  dla  szpitala   
w  Lipsku  do  badań  profilaktycznych  raka  piersi . 
Uwag  ani  pytań  nie zgłoszono . 
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  Paweł  Pastuszka poinformował ,  iż  Komisja  zaopiniowała  
pozytywnie projekt  uchwały . 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Antoni  Ćwikliński  zarządził  głosowanie  nad   przyjęciem  uchwały. 
Rada  przyjęła  uchwałę  Nr XXI/95/2012  w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie ,  15  głosami  za ,  
na  ustawowy  skład  15  radnych . 
 
Ad.9.Skarbnik  Gminy  Jolanta  Karolik  przedstawiła  proponowane  do  wprowadzenia  zmiany   
w  Uchwale  Budżetowej  na  rok  2012 . 
Wójt  Gminy Stanisław  Pora  zgłosił ,  iż  jest  potrzeba zwiększenia  kwoty  na  prace  dodatkowe  
przy  budowie  boiska  w Siennie  o  10.000 zł .  Wynika  to  ze  zmiany  planów  co  do  budynku  
baraku  przy  ulicy  Szkolnej .  Budynek  ten  był  pozostawiony  z myślą  o  modernizacji   i  adaptacji  
na  cele  klubowe .  Planowany  na  boisku  mecz  o  podwyższonym  ryzyku  bezpieczeństwa nie  
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odbył  się ,  ponieważ  komisja  piłkarska  stwierdziła , iż  budynek  stanowi  zagrożenie  i  z  tego  
powodu  nie  dopuściła  do  meczu  .  Dalej  Wójt  Gminy  wyjaśniał ,  iż  w  przypadku  
pozostawienia  budynku  do  remontu ,  trzeba  byłoby  go  zabezpieczyć  w  odpowiedni  sposób ,  
co  też  pociągało  za  sobą  koszty .  Po  konsultacjach  ostatecznie ustalono ,  iż  budynek  powinien  
zostać  rozebrany .   
Radny  Adam  Mazur  opuścił  salę  obrad . 
Radny  Paweł  Pastuszka  zapytał ,  jakie  dalsze  prace  przewidywane  są  przy  budowie  boiska   
w  Siennie . 
Wójt  Gminy  odpowiedział , iż  koniecznie  w przyszłym  roku  powinny  zostać  wykonane  trybuny ,  
a  w  przyszłości  podjazdy  i  parkingi . 
Radny  Zbigniew  Tuzinek  zapytał ,  czym  Wójt  argumentuje  rezygnację  z  remontu  targowicy . 
Wójt  Gminy  Stanisław  Pora  odpowiedział ,  iż  prac  nie  zaczęto  do  tej  pory  ,  zostało  za  mało  
czasu  aby  zdążyć  przed  zimą  ,  stąd  decyzja  o  odłożeniu  tego zadania  na  następny  rok . 
Nie  zgłoszono  uwag  ani  innych  pytań  do  projektu  uchwały . 
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej Paweł  Pastuszka  poinformował ,  iż  komisja  zaopiniowała  
projekt  uchwały pozytywnie  . 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Antoni  Ćwikliński  zarządził  głosowanie  nad   przyjęciem  uchwały. 
Rada  przyjęła  uchwałę  Nr XXI/96/2012  w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie ,  14  głosami  za ,  
na  ustawowy  skład  15  radnych . 
 
Ad.10.Skarbnik  Gminy  Jolanta  Karolik  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany   
w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy  Sienno  na  lata 2012-2020 . 
Radny  Adam  Mazur  powrócił  na  salę  obrad . 
Nie  zgłoszono  uwag  ani  pytań  do  projektu  uchwały . 
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej Paweł  Pastuszka  poinformował ,  iż  komisja  zaopiniowała  
pozytywnie  projekt  uchwały . 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Antoni  Ćwikliński  zarządził  głosowanie  nad   przyjęciem  uchwały. 
Rada  przyjęła  uchwałę  Nr XXI/97/2012  w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie ,  15  głosami  za ,  
na  ustawowy  skład  15  radnych . 
 
Ad.11.Sekretarz  Gminy  Piotr  Dąbrowski  udzielił  wyjaśnień  do  projektu  uchwały  w sprawie 
stałych  obwodów  głosowania  w  Gminie  Sienno .  Poinformował ,  iż  projekt  nowych  obwodów  
głosowania  jest  zgodny  z  obecnie  obowiązującym  podziałem . 
Pytań  nie  zgłoszono .  
Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Adam  Mazur  poinformował ,  
iż  komisja  nie  wniosła  zastrzeżeń  do  projektu  uchwały  i  zaopiniowała  go  pozytywnie  . 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Antoni  Ćwikliński  zarządził  głosowanie  nad   przyjęciem  uchwały. 
Rada  przyjęła  uchwałę  Nr XXI/98/2012  w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie ,  15  głosami  za ,  
na  ustawowy  skład  15  radnych . 
 
Ad.12.Sekretarz  Gminy  Piotr  Dąbrowski  udzielił  wyjaśnień  do  projektu  uchwały  w sprawie 
wyrażenia  zgody na  wydzierżawienie  nieruchomości  gruntowej .  Uchwała  dotyczy  wyrażenia  
zgody  na  wydzierżawienie  na  kolejne  trzy  lata  nieruchomości  gruntowej  pod  garażami  na  ul. 
Szkolnej  na  rzecz  właścicieli  garaży . 
Pytań  nie  zgłoszono .  
Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Adam  Mazur  poinformował ,  
iż  komisja  nie  wniosła  zastrzeżeń  do  projektu  uchwały  i  zaopiniowała  go  pozytywnie  . 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Antoni  Ćwikliński  zarządził  głosowanie  nad   przyjęciem  uchwały. 
Rada  przyjęła  uchwałę  Nr XXI/99/2012  w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie ,  15  głosami  za ,  
na  ustawowy  skład  15  radnych . 
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Ad.13.Przewodniczący  Rady  Gminy  Antoni  Ćwikliński  poprosił  komisje  o  przedstawienie  
swoich  sprawozdań . 
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Zbigniew  Tuzinek  odczytał  sprawozdanie  z  pracy  komisji   
w  I  półroczu  2012  roku .  W  uzupełnieniu  sprawozdania  poinformował ,  iż  w  czasie  kontroli  
wydatkowania  dotacji  przez  LKS  „Zawisza”  Komisja  stwierdziła  nieprawidłowość  w wydatkach .  
Swoje  uwagi  komisja  przekazała  Pani  Zastępcy  Wójta ,  która  wyraziła  stanowisko ,  że  
kwestionowane  przez  komisję  wydatki  mieszczą  się  w  preliminarzu .  Komisja  zapoznała  się   
z  tym  stanowiskiem  na  kolejnym  posiedzeniu  i  nie  odniosła  się  do  niego . 
Radni  nie  zgłosili  uwag  do  sprawozdania  z  pracy  Komisji  Rewizyjnej . 
Rada  zatwierdziła  sprawozdanie w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie ,  15  głosami  za ,  na  
ustawowy  skład  15  radnych . 
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  Paweł Pastuszka  odczytał  sprawozdanie  z  pracy  komisji   
w  I  półroczu  2012  roku . 
Uwag  nie  zgłoszono . 
Rada  zatwierdziła  sprawozdanie w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie ,  15  głosami  za ,  na  
ustawowy  skład  15  radnych . 
Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Adam  Mazur  odczytał  
sprawozdanie  z  pracy  komisji  w I  półroczu  2012  roku . 
Uwag  nie  zgłoszono . 
Rada  zatwierdziła  sprawozdanie w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie ,  15  głosami  za ,  na  
ustawowy  skład  15  radnych . 
Przewodniczący  Komisji  Oświaty  Kultury  i  Zdrowia  Krzysztof  Sieczka  odczytał  sprawozdanie  
 z  pracy  komisji  w I  półroczu  2012  roku . 
Radni  nie zgłosili  uwag  do sprawozdania . 
Rada  zatwierdziła  sprawozdanie w  głosowaniu  jawnym ,  jednogłośnie ,  15  głosami  za ,  na  
ustawowy  skład  15  radnych . 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Antoni  Ćwikliński  przedstawił  sprawozdanie  z  pracy  Rady  Gminy  
w  I  półroczu  2012  roku  . 
Nie  zgłoszono  pytań  ani  uwag . 
Rada  zatwierdziła  sprawozdanie  jednogłośnie . 
 
Ad.14.Radna  Lidia  Łepecka  podziękowała  za  pomoc  w  organizacji  imprezy  jubileuszowej  
jednostki  OSP  w  Aleksandrowie  Dużym .  Poprosiła  o  uwzględnienie  w  budżecie  gminy  
środków  na  budowę  świetlicy  w  Aleksandrowie  Dużym ,  aby  było  miejsce  na  organizowanie  
imprez .   
Radny  Zbigniew  Tuzinek  zaapelował  do  radnych  o  zrozumienie  potrzeb  szkoły  w  Jaworze  
Soleckim ,  o  nie  uprzedzanie  się  do  tej  szkoły .  Wskazał ,  iż  w  roku  ubiegłym  szkoła  zajęła  
bardzo  dobre  miejsce   w  wynikach  egzaminu  gimnazjalnego ,  lepsze  od  szkoły  w Siennie .  
Następnie  zwrócił  się  do  Wójta  Gminy  o  uwzględnienie  przy  konstruowaniu  budżetu  na  2013  
rok  dokończenia  drogi  w  Jaworskiej  Woli . 
Radny  Wojciech  Kaczorowski  zasugerował  montaż  instalacji  solarnych  na  szkołach  w  Siennie  
 i  w  Jaworze  Soleckim .   
Radny  Wojciech  Burek  zgłosił  wniosek  o  uporządkowanie  pobocza  drogi  przy  wyjeździe  
 z  Eugeniowa . 
Radny  Stanisław  Jeruzal  prosił  o  uwzględnienie  remontu  drogi  od  Eugeniowa  w  stronę  
Borcuch . 
Radny  Grzegorz  Baranowski  zgłosił  wniosek o  wycięcie  gałęzi  przy  drogach   
w  Wierzchowiskach ( od  strony Zofiówki  do  Wierzchowisk  oraz  pomiędzy  Wierzchowiskami) . 
Radny  Andrzej Małaczek  zapytał  jak  przedstawia  się  sprawa  solarów . 
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Radny  Adam  Heba  poprosił  o  przybliżenie  informacji  zamieszczonej  w Internecie  dotyczącej  
możliwości  wypowiedzenia  się  w  sprawie  wniosków  do  studium .  
Sekretarz  Gminy  Piotr  Dąbrowski  wyjaśnił ,  że  ponownie  można  składać uwagi do 25 września . 
Sołtys  wsi  Aleksandrów podziękowała  za  wykonanie  przystanku.  Prosiła  o  usprawnienie  przyjęć  
wniosków  o  zasiłki  rodzinne , ponieważ  oczekuje  się  bardzo  długo .  Zasugerowała , aby  
wzorem  roku  ubiegłego  wnioski  były  przyjmowane  również  przez  drugą  pracownicę . 
Sołtys  wsi  Wierzchowiska  Drugie  wniósł  o  naprawienie  dachu  na przystanku . 
Wójt  Gminy  Stanisław  Pora  udzielił  odpowiedzi .  W  sprawie  remontów  dróg  poinformował , iż  
są  to  wnioski  do  budżetu  na  następny  rok  i  będą  rozpatrzone .  W  sprawie  solarów  
poinformował ,  że  nie  zna  terminu  ponownego  rozpatrzenia  wniosków .  Wnioski  w sprawie 
wycięcia  gałęzi  drzew  są  zasadne i będą  załatwione ,  świetlica  w  Aleksandrowie  Dużym  będzie  
budowana . 
Radny  Tadeusz  Zagożdżon  zapytał  o  remont  ulicy  Partyzantów  w Siennie . 
Wójt  Gminy  odpowiedział ,  iż  droga  ta  jest  brana  pod  uwagę ,  już  dwukrotnie  składane  były  
wnioski  na  pozyskanie  dotacji  na  remont  tej  drogi   ale  nie  udało  się  uzyskać  dofinansowania. 
Radny  Adam  Heba  zapytał ,  kiedy  będzie  decyzja  Wojewody  odnośnie  szkód  spowodowanych  
gradobiciem . 
Wójt  Gminy  odpowiedział ,  iż  decyzji  należy  się  spodziewać  w  niedługim  czasie . 
Nie  zgłoszono  innych  wniosków . 
Przewodniczący Rady Gminy  Antoni  Ćwikliński  stwierdził , iż  porządek  obrad  XXI  sesji  został  
wyczerpany  i  zamknął  sesję . 
 
Sporządził: 

                                                                                                                   Przewodniczący  Rady  Gminy   
 
                                                                                                                            Antoni   Ćwikliński 
 


